
Bestuursvergadering Dorpsraad 2 mei 2022 
  
Aanwezig: Otto van Harmelen, Wilja Klein Teeselink, Paul Wiegerinck, Niels Heemskerk 

Afwezig: Marije Alma, Pam van 't Hof (buitenland) 

Inloop: 

Ben Heusinkveld 

• is niet te spreken over de ontwikkeling dat de bestemmingsplannen niet meer 
fysiek zijn in te zien in de bibliotheek zoals dat voorheen wel altijd mogelijk was. 

• spreekt zijn bezorgdheid uit over het scheve voetpad van de Kamperweg vanaf 
de kant van de Joppelaan i.v.m. een val door een oudere dame met rollator. 

• uit zijn complimenten over opgeknapte voetpad ter hoogte van Gorssel-Noord. 
• vindt de seniorenmiddag een goed initiatief. 

Agenda: 

1. Notulen van 4 april zijn goedgekeurd. 
2. Financieel jaaroverzicht 

Paul heeft rapportage klaar en wil kascommissie aan het werk zetten. Voor reserveringen wordt 
gekeken of het mogelijk is om in Google Drive een projectadministratie bij te houden om te zien 
hoeveel er voor welk (deel)project is gereserveerd. Wilja wil Google Drive opzetten, maar 
daarvoor is input nodig. Ook een account vanuit DR Gorssel is hiervoor gewenst. Niels checkt 
voor extra mailboxen. 

Besloten: Zodra een project is afgerond, vloeien eventuele restante reserveringen terug naar de 
algemene pot. 

Oproep aan de werkgroepen om erop toe te zien dat de betreffende werkgroep duidelijk wordt 
vermeld op factuur (van bijvoorbeeld ’t Trefpunt). 

Marije/Otto/Paul komen samen voor begroting/ financieel verslag. 

3. Voorbereiding ALV 
Tijdens de ALV wordt het financieel jaaroverzicht gedeeld, vindt een terugblik (zorgcoördinator, 
erfgoed educatie, gedichtenbundel, brainstorm woningbouw) plaats en deelt elke werkgroep de 
vijf kernpunten van de werkgroep op 1 sheet. Deze kernpunten worden gepresenteerd door (bij 
voorkeur de voorzitter van) de werkgroep in maximaal 2 minuten. Uiterlijk een week voor de 
ALV stuurt elke werkgroep tekst/ presentatie naar communicatie@dorpsraadgorssel.nl ter inzage 
en goedkeuring. Tevens wordt vooruitgeblikt op de update van het dorpsplan in het najaar. 
Liaisonhouders zetten bovenstaande vraag/ opdracht uit naar de werkgroepen. 

Marije legt Vullerschool vast, regelt aankondiging in De Gids op woensdag 25 mei en 1 juni en 
uiteraard Gorssel.nl, nieuwsbrief en site. 

Paul regelt bitterballen en drank bij de Hoek. Tijdstipsindicatie bezorging volgt nog. 

Allen komen eventueel nog een keer samen om de ALV voor te bereiden. 

  

1. Evaluatie Brainstorm Woningbouw door Job & Pieter 
Dynamisch en goed ontvangen! 

2. Voortgang nieuwe Dorpsplan 
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Wordt in het najaar opgepakt. Voorbereidingen lopen. Er zijn nog mensen welkom deel te 
nemen. Wordt ook tijdens ALV vermeld. 

3. Werkgroepen 
1. Cultuur: 1400 bundels zijn onderweg en worden rond 20-6 geleverd. 

Marketingplan (w.o. verkooplocaties, opslag bundels) wordt 
uitgewerkt. 

2. Erfgoededucatie: Voor groep 8 van de Vullerschool eind mei en in juni 
(Tseard Veenstra, Pam). 

3. Duurzaam: Woensdag 11 mei a.s. wordt gefietst naar een 
bijeenkomst in Harfsen over buurt energiestrategie BES gemeente 
Lochem (Dirk Jacques, Niels, Wilja). 

4. Gorssel bloeit: Bloembakken zijn besteld. 
4. Voortgang GA! 

Geen voortgang te vermelden, zijn nog niet bijgekomen. Wel is wederom aangedrongen op het 
up-to-date houden van de website. 

5. Afscheid kernwethouder Robert Bosch 
Otto heeft telefonisch contact gehad en Robert bedankt voor prettige samenwerking. 

6. Gorssel steunt Oekraïne. Voorlopig niets doen. Ook afwachten tot er meer 
duidelijkheid komt. 

1.  
1. Klacht van aanwonenden N348 over geluidsoverlast in midden van de 

nacht (maaien berm en onderhoud weg). 
2. Gemeente Lochem is bezig met het planmatig verjongen van haar 

bomenbestand. Dit was op sommige plekken ook hard nodig i.v.m. 
het voorkomen van letsel of erger. Inmiddels vindt op verschillende 
plekken herplant plaats. Om ervoor te zorgen dat de takken van 
bomen niet te snel de breedte in gaan, worden soms meerdere 
bomen bij elkaar geplant (m.n. bij laanbomen). Na verloop van tijd is 
het noodzakelijk om enkele van deze bomen weg te halen zodat de 
resterende bomen uit kunnen groeien tot volwaardige (laan)bomen. 
Soms ontbreekt communicatie hierover en ontstaat onbegrip bij 
bewoners. 

3. Omwonenden van de Borkel geven aan dat de bomen tussen de 
N348 en de Borkel niet zijn gerealiseerd na voltooiing van de bouw. 
Verzocht wordt om dit alsnog te doen i.v.m. het doorstrekken van de 
sfeer langs de N348 en het voorzien van schaduw voor de auto’s van 
bezoekers/ werknemers die nu buiten de parkeerplaatsen parkeren 
voor schaduw. 

4. In tuinen worden steeds vaker takkenwallen aangelegd. Dit biedt een 
goedkope verwerking van snoeiafval en trekt bovendien insecten. 
Toch kent de takkenwal ook een reëel aandachtspunt. Aangezien het 
dood hout betreft, ligt brandgevaar namelijk op de loer. Eén 
sigarettenpeuk en het probleem is al snel niet meer te overzien. 
Wellicht is het de overweging waard om hout op een brandveilige 
manier te verwerken en voor de insecten insectvriendelijke struiken 
aan te leggen. 

Datum volgende vergadering: wel 6 juni (tweede pinkster dag) 

  

 


